

## CRAFT WORKSHEET Paint and plant a pot صباغة أصيص نباتات

### What do I need?

Clay plant pot  
Acrylic paints  
Paint brushes  
Clear varnish  
Potting compost  
Flowering plant  
Watering can

### ماذا أحتاج؟

أصيص من الفخار  
صباغة اكريليك  
فرشاة صباغة  
ورنيش شفاف  
سماد عضوي  
نبتة موردة  
مرش السقي

### What do I do?

Paint the plant pot in bright colours. You can paint block colours or a pretty pattern.

When the paint is dry, paint varnish over it to protect it from rain and dirt. Leave until dry.

Fill the pot with compost to two-thirds full. Make a hole in the middle a big enough to fit the rootball of your plant in.

Carefully remove your plant from its pot and put the rootball in the hole. Add more compost around the rootball to cover the roots.

Water the compost then display your potted plant at home or in the garden.

**TIP:** Check your plant daily. Add more water when the compost starts to dry out.

### ماذا أفعل؟

قم بطلاء الأصيص بألوان زاهية. يمكنك طلاؤه بألوان موحدة أو رسم أشكال جميلة.

حالما يجف الطلاء ، قم بطلاء الورنيش فوقه لحمايته من المطر والأوساخ. اتركه حتى يجف.

املاً تلتئي الأصيص بالسماد العضوي. اجعل في منتصفه حفرة تتسع لجذور النبتة.

قم بإزالة النبتة بعناية من وعائها و ضع جذورها في الحفرة. أضف المزيد من السماد حول الجذور لتغطيتها.

قم بسقي السماد العضوي ثم قم بعرض النبتة بالمنزل أو في الحديقة.

**نصيحة:** تحقق من حال نبتتك يوميا. أضف المزيد من الماء عندما يبدو السماد جاف.

